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SKUPŠČINA   

 

                     Datum: 22. februar 2023 

Začetek seje: 17.10 

Konec seje: 17.58 

 
Zapisnik 43. seje Skupščine 

Študentske organizacije Slovenije, 

ki je potekala v Veliki dvorani na Ekonomski fakulteti UL, Kardeljeva ploščad 17, 1000 

Ljubljana. 

 

Prisotni člani Skupščine ŠOS:  

Prisotni člani Sveta ŠOLS (46): 

-02 regija 

Jan Ozvaldič (Klub mariborskih študentov), Zala Kostric (Klub študentov Lendava), Luka Caf 

(Prleški študentski klub), Neža Pratneker (Klub koroških študentov), Tomaž Žgeč (Klub ptujskih 

študentov), Domen Rituper (Klub prekmurskih študentov), Staša Trstenjak (Klub ormoških 

študentov), Urban Dresler (Študentsko-mladinski klub Klinka), Karin Brunčko (Klub študentov 

Ruš, Selnice in Lovrenca). 

-03 regija 

Tim Koželj (Klub študentov občine Celje), Petra Oprešnik (Klub študentov šmarske regije in 

Obsotelja), Tina Tešanović (Klub zgornjesavinjskih študentov), Januš Suša (Laški akademski 

klub), Tilen Debeljak (Študentski klub mladih Šentjur), Blaž Pelko (Šaleški študentski klub), 

Klemen Ključevšek (Klub študentska organizacija Hrastnik), Lovro Čeh Brežnik (Študentski klub 

Žalec). 

-Dolenjska regija 

Maja Sušnik (Društvo novomeških študentov), Patrik Marčetič (Društvo študentov Brežice), 

Urška Jurajevčič (Klub Belokranjskih študentov), Inja Jankovič (Klub posavskih študentov), 

Maja Gorše (Ribniški študentski klub), Oskar Kovič (Klub študentov občine Trebnje). 

-Gorenjska regija 
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Miha Žagar (Klub jeseniških študentov), Meta Jurejevčič (Klub radovljiških študentov), Filip 

Bergelj (Klub študentov Kranj), Lina Mešič (Klub tržiških študentov), Jan Pipp (Klub škofjeloških 

študentov). 

-Osrednja regija 

Matic Ahlin (Študentski klub GROŠ), Gaj Kren Gorše (Klub logaških študentov), Lovro Sukič 

(Klub vrhniških študentov), Alja Mele (Notranjski študentski klub), Ana Lešnik (Študentski klub 

Kamnik), Marko Peterlin (Klub zasavskih študentov). 

-Primorska regija 

Cene Skrt (Klub idrijskih študentov), Marko Iskra (Klub študentov Ilirska Bistrica), Sara Gržinić 

(Klub študentov občine Piran), Kolja Miljković (Klub študentov Sežana), Jakob Klobučar (Klub 

tolminskih študentov), Ana Birsa (Klub izolskih študentov in dijakov), Marj Djuraševič (Klub 

študentov občine Koper), David Bajec (Klub ajdovskih študentov in dijakov). 

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani (38): 

Tilen Baš, Patricija Cirar, Metod Cvetko, Max Davidović, Alja Drobnik, Fazli Gashi, Matej Igličar, 

Nejc Jenko, Nedžad Kanurić, Jure Kavčič, Gabriel Klančar, Urška Kodarin, Blaž Končan, Tim 

Kržič, Rok Kuralt, Urška Matejčić, Matej Matos, Kevin Mekicar, Luka Mihalič, Špela Naglič, 

Bisera Nikoloska, Tadej Ornik, Lan Patrick Pal, Urban Pečoler, Mercedes Polajnar, Tadej 

Rajgelj, Matevž Skender, Kristjan Slunjski, Lana Svečko, Jaka Šter, Nika Štrekelj, Lara Tepeš, 

Tjaša Tomše, Anže Tratar, Aneta Velkova, Nikola Vračević, Domen Vrhovnik, Katarina Vršič 

Riedl. 

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Mariboru (15): 

Avguštin Erdelji, Klara Hriberšek, Jan Kačičnik, Klavdija Kastelic, Ajda Lipnik, Mo Lipovec, Laura 

Lupše, Iztok Majcen, Mirče Milenkov, Leeloo Obrul, Tine Puklavec, Tevž Rogina, Eva Simonič, 

Gašper Waldhütter, Maja Žilavec. 

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU na Primorskem (9): 

Jana Dimitrović, Laura Godina, Amadej Jelen, Srđan Medić, Noemi Tomšoč, Blaž Klemenc, 

Aleksandar Nemanjić, Veronika Žarković, Alan Kostelac. 

 

Priloge:  

- Vabilo na 43. sejo Skupščine ŠOS, 

- Zapisnik 42. seje Skupščine ŠOS, 

- Finančni načrt ŠOS za leto 2023, 

- Akt o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o Nadzorni komisiji Študentske organizacije 

Slovenije,  

- Akt o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o denarnih nadomestilih, sejninah in honorarjih 
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- Akt o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o Predsedstvu Študentske organizacije 

Slovenije, 

- Kandidatura za predsednico ŠOS. 

 

 
Marike Grubar, predsednica Študentske organizacije Slovenije (v nadaljevanju ŠOS), je 

pozdravila članice in člane skupščine ter ostale prisotne na 43. seji Skupščine ŠOS (v 

nadaljevanju Skupščine). V nadaljevanju je predstavila predsedujoče študentskim zborom in 

Svetu ŠOLS. Predsedujoče je prosila, da preverijo prisotnost.  

 

Preverjanje prisotnosti: 

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Ljubljani: 36 prisotnih članov.  

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Mariboru: 15 prisotnih članov.  

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze na Primorskem: 9 prisotnih članov. 

Svet študentskih organizacij lokalnih skupnosti: 46 prisotnih članov. 

 

Predsednica ŠOS je ugotovila, da so vsa posamezna telesa, ki so sestavni del Skupščine, 

sklepčna, zato je sklepčna tudi Skupščina, kar pomeni, da lahko veljavno odloča.  

 
 
AD 1. Potrditev dnevnega reda 

 

Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 42. seje Skupščine ŠOS 

3. Poročilo Generalnega sekretarja ŠOS 

4. Poročilo Predsednice Nadzorne komisije ŠOS 

5. Poročilo Predsednice ŠOS 

6. Akti ŠOS 

7. Imenovanje Predsednika/Predsednice ŠOS 

8. Razno 

 
 
Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 1: »Skupščina ŠOS potrjuje dnevni red 43. seje Skupščine ŠOS: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 42. seje Skupščine ŠOS  
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3. Poročilo Generalnega sekretarja ŠOS 

4.   Poročilo Predsednice Nadzorne komisije ŠOS  

4.  Poročilo predsednice ŠOS 

5.   Akti ŠOS 

7.  Imenovanje Predsednika/Predsednice ŠOS 

8. Razno.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 33 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 46 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 2. Potrditev zapisnika 42. seje Skupščine ŠOS 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 2: »Skupščina ŠOS potrjuje zapisnik 42. seje Skupščine ŠOS, kot sledi iz 

priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 33 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 
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ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 46 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 3. Poročilo generalnega sekretarja ŠOS 

 

Rok Petrič, generalni sekretar ŠOS, predstavi predlog Finančnega načrta za leto 2023, ki je bil 

poslan kot priloga vabila na skupščino. Gre za predlog, ki je bil potrjen na seji Predsedstva 

ŠOS in ga mora v skladu z Ustavo sprejeti še Skupščina ŠOS. Povedal je, da je ŠOS prejel večjo 

koncesijo kot leta 2011, vendar da ne morejo računati na prihodek iz javnih financ. Nekaj 

sredstev je bilo pridobljenih na podlagi pogodbenih sodelovanj s partnerji, kot so Telekom 

Slovenije in norveški partnerji pri projektu DECAP. Odhodki so se povečali zaradi višjih postavk 

nekaterih storitev, pa tudi zaradi prisotnosti članov na mednarodnih konferencah, ki po 

epidemiji Covida-19 zopet potekajo v živo. Izpostavil je tudi dobro delovanje DOS. Domen 

Vrhovnik, član ŠZ ŠOU v Ljubljani, je vprašal, zakaj je svetovalcu za prehrano namenjenih 

45.000€ letno, Rok Petrič pa je pojasnil, da ta znesek ni namenjen samo mesečnemu dohodku 

delavca, temveč so ta sredstva namenjena tudi za vzdrževanje platforme SŠP, nagradne igre 

in pogodbenike, ki izpolnjujejo obveznosti v okviru SŠP. Opozoril je še na oddajo poročila 

Ajpes, ki si ga bodo skupaj ogledali na naslednji skupščini ŠOS. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 3: »Skupščina ŠOS sprejema predlog Finančnega načrta ŠOS za leto 2023, 

kot sledi iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 
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 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 46 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 4: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Generalnega sekretarja ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 46 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 4. Poročilo Predsednice Nadzorne komisije ŠOS 

 

Nina Bjelica pove, da se je Nadzorna komisija ŠOS vsak mesec sestala na vsaj dveh sejah, 

največ pozornosti so namenili nadzoru poslovanja OO ŠOS in ŠOS za leto 2020. Poročila so 

bila večinoma oddana v popolnosti, 26 klubov so prosili za dopolnitve. Pregled je trajal dlje 

zaradi neodzivnosti nekaterih klubov, izvedli so tudi 7 ustnih obravnav. Zaključili so s 
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pregledom vseh letnih poročil za leto 2020. Večinoma so se odločili za ustne obravnave 

namesto sankcij, da bi vzpostavili komunikacijo. Trenutno se ukvarjajo z letnimi poročili za leto 

2021, pregledali so 10 poročil od 56. Za leto 2022 niso prejeli še nobenega poročila. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 5: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednice Nadzorne komisije 

ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 46 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 5. Poročilo Predsednice ŠOS 

 

Marike Grubar je povedala, da so v aktualnem mandatu izvedli 46 rednih sej in 15 

korespondenčnih sej Predsedstva ŠOS. Če so odkrili vsebino, ki so ji morali nameniti več 

pozornosti, so enkrat mesečno izvedli tudi kolegij drugih članic in članov. Celotno predsedstvo 

na sejah še naprej redno opozarja na problematike, s katerimi se soočajo študentke in študenti, 

ki jih zastopajo, in ažurno sprejema odločitve o načinih naslavljanja in reševanja omenjenih 

težav. Še naprej se s pomočjo strokovnih sodelavcev Predsedstvo redno odziva na vprašanja, 

ki jih prejmejo na ŠOS info mail, vesela je podpore strokovnih delavcev. Mediji so v preteklih 

treh mesecih ŠOS dojemali pozitivno, še enkrat pa poudarja, da so tekom celotnega mandata 

ohranjali dobre odnose z ministrstvi, Državnim zborom, Državnim svetom, predstavniki treh 

sindikatov (VSS, SVIZ, Sindikat Mladi plus), delodajalskimi organizacijami, rektorji univerz, 
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Nakvisom ter ostalimi organizacijami v MeKoS (MSS, DOS in ZDuS). V decembru so zaključili z 

razstavo 25. mejnikov ŠOS v preddverju dvorane Državnega sveta. Decembra so delali na Beli 

knjigi, udeležili so se tudi seje MeKoS, na kateri so govorili o organizaciji dela za naslednje 

koledarsko leto. Januarja so natisnili Belo knjigo, pregledali so Akcijski načrt za večjo blaginjo 

in se udeležili sestanka z avtorji tega načrta. Pripravljali so se na sejo SVM, kjer so opozarjali 

na stanovanjsko problematiko, združevanje štipendij in dostop do brezplačnih menstrualnih 

pripomočkov na srednjih šolah in fakultetah. Januarja in februarja so se pripravljali tudi na 

skupščino, pregledovali so akte, reševali so zadeve, povezane s SŠP, podali so izjave za številne 

medije. Udeležili so se tudi sestanka na MDDSZ in naredili tiskovno konferenco o rešitvah na 

področju subvencionirane študentske prehrane, udeležili so se tudi okrogle mize o reformi 

študentske prehrane, ki jo je organiziralo Gibanje Svoboda Mladi. Sestankovali so na MVZI, 

kjer so razpravljali predvsem o vpisnih pogojih ter o delu nove delovne skupine za pripravo 

visokošolske zakonodaje. V prihodnje bodo izvedli akcijo z brezplačnimi menstrualnimi 

pripomočki, ki jih bodo razdelili po fakultetah in srednjih šolah. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 6: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednice ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 45 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 6. Akti ŠOS 
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Marike Grubar pove, da bodo pod to točko obravnavali Akt o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o Nadzorni komisiji Študentske organizacije Slovenije, Akt o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o denarnih nadomestilih, sejninah in honorarjih ter Akt o spremembah 

in dopolnitvah Pravilnika o Predsedstvu Študentske organizacije Slovenije. Rok Petrič je 

povedal, da je pomembno, da volilna komisija deluje v skladu z akti, prav tako si želi, da bi 

bilo delovanje NK bolj učinkovito. V pravilniku bodo spremenili sankcije za nesodelovanje 

udeleženca v postopku. Honorarje usklajujejo s povprečno bruto plačo glede na mesec, ne 

glede na leto. Višina honorarja predsednika je definirana, količnik 0,5 so povečali na 0,6, saj 

delo zahteva ogromno prizadevanja. Marike Grubar je še dodala, da so v Pravilniku o 

predsedstvu dodali možnost hibridne oblike prisotnosti na sejah, odstranili so tudi del, kjer 

piše, da se glasuje z dvigom rok. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 7: »Skupščina ŠOS sprejeme Akt o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

Nadzorni komisiji Študentske organizacije Slovenije, kot sledi iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 / / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 45 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 8: »Skupščina ŠOS sprejeme Akt o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

denarnih nadomestilih, sejninah in honorarjih, kot sledi iz priloge.« 
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ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 34 4 / 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 45   

 
 

Sklep je sprejet. 

 

Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 9: »Skupščina ŠOS sprejeme Akt o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

Predsedstvu Študentske organizacije Slovenije, kot sledi iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 /  

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 45 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 
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AD 7. Imenovanje Predsednika/Predsednice ŠOS 

 

Marike Grubar vodenje te točke predaja predsedniku ŠZ ŠOU LJ, Mateju Igličarju. Ta pove, da 

Predsedstvo ŠOS predlaga Skupščini ŠOS v imenovanje kandidatko za predsednico ŠOS Marike 

Grubar in jo povabi k predstavitvi. Marike je povedala, da ponovno kandidira, ker je ŠOS 

organizacija, v kateri vidi potencial, ter da želi udejanjati tudi to, kar so si zadali v tekočem 

letu. Memorandum je osnova za nadaljnje delovanje, v naslednjem mandatu želi vsebino tudi 

realizirati. Pomemben je odnosni vidik dela, veliko energije posveča komunikaciji ter delovanju, 

zaveda se tudi, da mora ŠOS ohranjati prisotnost in vidnost v medijih. Komunikacija s študenti 

je ključna, trudijo se obuditi socialna omrežja, ki so pomagala pri pridobivanju veliko podatkov. 

V sklopu Odbora za visoko šolstvo in izobraževanje se bo posvečala zakonodaji, ustreznim 

virom financiranja za vse stopnje študija, omejevanju prikritih stroškov študija, zavzemala se 

bo za kvaliteten študij ter dostopnost mednarodnih izmenjav. Zagovarja proces digitalizacije, 

na tem področju se ni spremenilo skoraj nič, zato opozarja, da se moramo bolj zavzemati za 

to, financiranje mora biti sistemsko urejeno, usposobiti je treba kader, poudarjati je treba tudi 

digitalno varnost in etiko. Poskrbeti je treba za socialno ogrožene študente ter jim zagotoviti 

internet in računalniško opremo, saj je to nujno za uspešno opravljanje študija. Pri Odboru za 

socialna in zdravstvena vprašanja se bo zavzemala za psihološko blaginjo, torej tudi za 

zagotavljanje ustreznega podpornega sistema na področju duševnega zdravja mladih, 

dostopne in ustrezne bivanjske razmere in dostopnost zdravnikov (osebnih, ginekologov ipd.). 

Želi si tudi dviga subvencij za bivanje v javnih študentskih domovih, saj je trenutna subvencija 

prenizka glede na ostale stroške bivanja, prav tako se bo še naprej zavzemala za združevanje 

Zoisove in državne štipendije. Želi, da bi se sistem SŠP ohranil, saj je najpomembnejši 

zdravstveni vidik, ter da bi se razširil tudi izven visokošolskih središč. Še naprej bo podpirala 

izvajanje kampanje Naj se ti ne zrola, saj so bili do sedaj uspešni s kampanjami na Facebooku 

in Instagramu. Skupaj z OO ŠOS lahko to počnejo komplementarno in pritisnejo na odločevalce 

za urejanje zakonodaje tudi na tem področju. V sklopu Odbora za mednarodno sodelovanje 

želi ohranjati sodelovanje z ESU, kjer sodelujejo pri oblikovanju mnenjskih dokumentov. Imajo 

pomembno vlogo pri urejanju področij znotraj drugih držav, delajo tudi primerjalne analize. Pri 

Odboru za obštudijske in interesne dejavnosti študentov ŠOS sodeluje pri koordinaciji 

nekaterih projektov, npr. Častim 1/2 litra. Želi si, da bi bil predsednik odbora vključen v MeKoS, 

saj lahko prevzame delo na vsebini, ki zadeva mlade (zaposlovanje, decentralizacija, politična 

participacija, bivanjska problematika). Dotaknila se je še DOS, ki je stalni projekt ŠOS, in 

povedala, da je zelo zadovoljna z delovanjem, sodeluje veliko aktivnih dijakinj in dijakov, zato 

je pomembno, da jim še naprej nudijo ustrezno financiranje in strokovno podporo. 
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Matej Igličar daje na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 10: »Skupščina ŠOS imenuje Marike Grubar, rojeno 22. 10. 1992 v Ljubljani, 

stanujočo na Rožanski ulici 4, 1000 Ljubljana, za Predsednico ŠOS za mandatno 

obdobje enega (1) leta.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 36 / 2 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 / / 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 9 / / 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 45 / / 

 
 

Sklep je sprejet. 

 

AD 8. Razno 

 

Matej Igličar vodenje seje ponovno preda Marike Grubar. Marike se zahvali za vse prejete 

glasove in napove, da bo osrednja naloga ŠOS tudi v novem mandatu ostalo zagovarjanje 

pravic ter zagotavljanje psihološke in materialne blaginje študentk in študentov. To pomeni, 

da bodo na ŠOS še naprej budno spremljali vse študentske pobude in vprašanja ter aktivno 

oblikovali predloge za odločevalce in ostale relevantne akterje. 

 

Marike odpre razpravo pod točko razno. Dodatne debate ni bilo. Predsednica ŠOS zaključi 43. 

sejo Skupščine ŠOS.  

 

Pod točko razno ni bilo sprejetih sklepov. 
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